



Franklin Templeton Investments
(Asia) Limited
富蘭克林鄧普頓投資(亞洲)有限公司
17/F, Chater House
8 Connaught Road Central
Hong Kong
tel +852 2877-7733
fax +852 2877-5401
www.franklintempleton.com.hk

28 February 2022

Dear Investor,

Franklin Templeton Investment Funds (the “Company”)

We are pleased to inform you that the Unaudited Semi-Annual Report of the Company for the period ended 31 December 2021 (the “**Report**”) will be available on the website of the Company’s Hong Kong Representative at www.franklintempleton.com.hk* no later than 28 February 2022.

The Report is available in English only, and will also be available free of charge at the office of the Company’s Hong Kong Representative from 28 February 2022 onwards.

Thank you for investing with Franklin Templeton.

If you require further information, please do not hesitate to contact your investment consultant or call our Investor Hotline at (852) 2805 0111.

Yours faithfully,

For and on behalf of
Franklin Templeton Investments (Asia) Limited
富蘭克林鄧普頓投資(亞洲)有限公司
As Hong Kong Representative of the Company

* The website has not been reviewed by the Securities and Futures Commission.



Franklin Templeton Investments
(Asia) Limited
富蘭克林鄧普頓投資(亞洲)有限公司
17/F, Chater House
8 Connaught Road Central
Hong Kong
tel +852 2877-7733
fax +852 2877-5401
www.franklintempleton.com.hk

敬啟者：

富蘭克林鄧普頓投資基金（「本公司」）

我們欣然通知閣下本公司截至 2021 年 12 月 31 日未經審核的中期報告（「報告」）將不遲於 2022 年 2 月 28 日在本公司之香港代表網站 www.franklintempleton.com.hk*刊登。

此報告只提供英文版，及由 2022 年 2 月 28 日起，亦將可在本公司之香港代表辦事處免費索取。

感謝閣下投資於富蘭克林鄧普頓。

如有任何查詢，請聯絡閣下的投資顧問或致電我們的投資者熱線 (852) 2805 0111。

代表
富蘭克林鄧普頓投資（亞洲）有限公司
Franklin Templeton Investments (Asia) Limited
作為本公司的香港代表

2022 年 2 月 28 日

*網頁未經證券及期貨事務監察委員會審核。